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RM.0002.10.2024  

P R O T O K Ó Ł Nr VII/24  

z VII sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej  

w dniu 3 października 2024 r. 

 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Czarnej Białostockiej przy  

ul. Torowej 14A.  

Obrady prowadziła radna Urszula Taudul - Przewodnicząca Rady.  

Obrady rozpoczęto 3 października 2024 r. o godz. 14:15, a zakończono o godz. 16:32 tego 

samego dnia. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej – 15 mandatów.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych:  

1) Eugeniusz Ciuruk  

2) Elżbieta Glińska  

3) Dawid Ibrahim (spóźniony, przybył o godz. 14:18) 

4) Justyna Matuszewska  

5) Paulina Miłkowska  

6) Paweł Mróz  

7) Edyta Piekunko  

8) Karol Szydłowski  

9) Bronisław Szymański  

10) Urszula Taudul  

11) Kamil Tomaszewski  

12) Wojciech Wierciński  

13) Ewa Zglejszewska  

14) Adrian Zubielik. 

Nieobecni: radna Anna Antonina Jagielska. 

Listy obecności radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, sołtysów i obecnych gości -  

w załączeniu do protokołu.  
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Do punktu 1  

Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.  

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej - Urszula Taudul.  

Na wstępie, powitała Radnych, Burmistrza Czarnej Białostockiej Jacka Chrulskiego, 

pracowników Urzędu Miejskiego, sołtysów wsi, zaproszonych gości oraz wszystkich 

oglądających transmisję sesji Rady w Internecie.  

Na podstawie listy obecności, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że liczba Radnych obecnych na 

sali obrad zabezpiecza regulaminowe kworum do podejmowania prawomocnych decyzji  

i uchwał. Poinformowała zebranych, że obrady są transmitowane w internecie a zarejestrowany 

dźwięk i obraz, w tym wizerunek i głos osób znajdujących się na sali konferencyjnej podczas 

obrad, zostanie upubliczniony na stronie internetowej i w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy. Osoby fizyczne niebędące osobami publicznymi, zabierając głos wyrażają jednocześnie 

zgodę na upublicznienie ich wizerunku i danych osobowych. Poprosiła zebranych, aby podczas 

wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji i nie podawali innych danych 

lub informacji mogących zidentyfikować osoby fizyczne nieuczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Porządek obrad został Radnym dostarczony wraz z zaproszeniem na sesję. 

Przewodnicząca Rady, na wniosek Pana Burmistrza, zaproponowała wprowadzenie do 

porządku obrad punktu, pn. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Instytutem Rozwoju Gospodarczego – 

Liderem a Partnerem Gminą Czarna Białostocka, na rzecz przygotowania i realizacji projektu 

„Edukacja bez barier". 

Punkt ten ująć po rozpatrzeniu ostatniego projektu uchwały z bloku uchwał. Jako punkt 20. 

Pozostałe punkty otrzymają numerację przesuniętą o jedną pozycję. 

Uwag do proponowanej zmiany nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie głosowania. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenie do porządku obrad punktu pn. Rozpatrzenie projektu 

uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Instytutem Rozwoju Gospodarczego – Liderem a Partnerem Gminą Czarna Białostocka, na rzecz 

przygotowania i realizacji projektu „Edukacja bez barier". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 
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ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, Paweł Mróz, 

Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil Tomaszewski, 

Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Dawid Ibrahim, Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska zaproponowaną zmianę przyjęła. 

Więcej wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

3. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2024 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej w okresie między 

sesjami Rady Miejskiej. 

5. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej za pierwsze 

półrocze 2024 r. 

6. Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej o stanie realizacji zadań oświatowych  

w szkołach podległych gminie, za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach 

sprawdzianów i egzaminów:  

a) Przedszkola „Kraina Marzeń” w Czarnej Białostockiej,  

b) Szkoły Podstawowej nr 1 w Czarnej Białostockiej,  

c) Szkoły Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej,  

d) Szkoły Podstawowej w Czarnej Wsi Kościelnej. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2024 – 2028 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2035. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Czarna Białostocka na 2024 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie przedsięwzięcia 

pn.„Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1424B Karczmisko - Czarna Wieś 

Kościelna". 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Stowarzyszeniem Białostockiego 

Obszaru Funkcjonalnego – Liderem, a Partnerami, tj. Miastem Białystok, Gminą 

Choroszcz, Gminą Czarna Białostocka, Gminą Dobrzyniewo Duże, Gminą Juchnowiec 

Kościelny, Gminą Łapy, Gminą Supraśl, Gminą Turośń Kościelna, Gminą Wasilków, 

Gminą Zabłudów oraz Białostocką Fundacja Kształcenia Kadr na rzecz realizacji projektu 

„Zintegrowany Program Rozwoju Talentów i Kompetencji Kluczowych w Przedszkolach 

BOF". 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Czarna Białostocka. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy 

najmu lokali użytkowych, znajdujących się w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej 

Białostockiej, o kolejne 7 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

z dnia 28 sierpnia 2024 r. o podjęcie pilnej inicjatywy uchwałodawczej w sprawie 

obniżenia na 2024 rok oraz 2025 rok stawek podatku od środków transportowych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

z dnia 10 września 2024 r. w sprawie podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na 

terenie gminy ośrodków dla imigrantów i podjęcia w tym zakresie uchwały. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Czarna Białostocka i nadania 

jej statutu. 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +” określenia zakresu działania oraz 

kryterium uczestnictwa Seniorów. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela 

oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Czarna Białostocka. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego 

tekstu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie porozumienia pomiędzy Instytutem Rozwoju Gospodarczego – Liderem  

a Partnerem Gminą Czarna Białostocka, na rzecz przygotowania i realizacji projektu 

„Edukacja bez barier". 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej na temat przyjętych w 2024 roku 

oświadczeń majątkowych. 

22. Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej na temat przyjętych w 2024 roku 

oświadczeń majątkowych. 

23. Sprawy różne (wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele Radnych). 

24. Zamknięcie sesji. 

 

W tym miejscu, Pan Burmistrz poprosił o udzielenie mu głosu i przedstawił Radnym Sołtysa 

sołectwa Ogóły – pana Lecha Stanisława Lewkowicza. 

 

Do punktu 2  

Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Protokół z V sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, z dnia 29 sierpnia 2024 r. został 

wyłożony w urzędzie oraz przekazany Radnym pocztą e-mail.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska. 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska protokół przyjęła. 

 

Do punktu 3  

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2024 r. 

Protokół z VI sesji Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej, z dnia 10 września 2024 r. został 

wyłożony w urzędzie oraz przekazany Radnym pocztą e-mail.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska protokół przyjęła. 

 

Do punktu 4  

Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej w okresie między 

sesjami Rady Miejskiej. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej w okresie od ostatniej sesji Rady, 

zawierające informację z wydanych zarządzeń Burmistrza i przeprowadzonych postępowań 

przetargowych, przekazano Radnym pocztą e-mail.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej w okresie od ostatniej sesji Rady, 

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 1).  

Zastępca Burmistrza - Agnieszka Dyda, odczytała informację z wydanych przez Burmistrza 

zarządzeń. 

Po przedstawieniu sprawozdania Burmistrza z działalności, Przewodnicząca Rady otworzyła 

dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: radny Kamil Tomaszewski i Burmistrz Jacek Chrulski.  

Radni uwag i wniosków do sprawozdania nie zgłosili.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Czarnej Białostockiej 

w okresie między sesjami Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

między sesjami Rady Miejskiej. 

 

Do punktu 5  

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej za pierwsze półrocze 

2024 r. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za pierwsze półrocze 2024 r. omówił 

Burmistrz Jacek Chrulski. 

Po przedstawieniu sprawozdania, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie było.  

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej 

za pierwsze półrocze 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

Stwierdza się, że Rada Miejska przyjęła sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za 

pierwsze półrocze 2024 r. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej za pierwsze półrocze 2024 r. w załączeniu do 

protokołu (załącznik nr 2).  

 

Do punktu 6  

Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach 

podległych gminie, za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów:  

a) Przedszkola „Kraina Marzeń” w Czarnej Białostockiej, b) Szkoły Podstawowej nr 1 w Czarnej 

Białostockiej, c) Szkoły Podstawowej nr 2 w Czarnej Białostockiej, d) Szkoły Podstawowej  

w Czarnej Wsi Kościelnej. 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach podległych gminie, za poprzedni 

rok szkolny, w tym o wynikach sprawdzianów i egzaminów Radni otrzymali na piśmie. Wspólnie 

z Dyrektorami placówek, szczegółowo omówili ją na posiedzeniach Komisji Rady, w dniach  

1 i 2 października (Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji  

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska).  

Zbiorcza „Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czarna Białostocka w roku 

szkolnym 2023/2024” w załączeniu do protokołu (załącznik nr 3).  

Do powyższej informacji Rada Miejska uwag nie wniosła. 

 

Do punktu 7  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2024 – 2028 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2035. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Bogusława Wojtulewicz.  
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Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Czarna Białostocka na lata 2024 – 2028 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2024 – 2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Czarna Białostocka na lata 2024 – 2027 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2035 - uchwała Nr VII/46/24  

w załączeniu do protokołu (załącznik nr 4). 
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Do punktu 8  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Czarna Białostocka na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Bogusława Wojtulewicz.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Burmistrz (autor projektu uchwały) zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2024 rok, polegającą na dodaniu po § 5, § 6 w niżej 

określonym brzmieniu: 

„§ 6. Limity zobowiązań z tytułu kredytów zaciąganych na: 

1) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu – w kwocie 1 000 000,00 zł, 

2) sfinansowanie planowanego deficytu budżetu – w kwocie 8 420 000,00 zł, 

3) spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów 

- w kwocie 1 900 000,00 zł.” 

Tym samym, kolejne paragrafy zwiększą swoją numeracje o jedną pozycję.  

Autopoprawkę Radni uwzględnili, nie zgłoszając uwag i zastrzeżeń. 

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały wraz z wniesioną autopoprawką nie było, więc 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czarna 

Białostocka na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Czarna Białostocka na 2024 rok - uchwała Nr VII/47/24 w załączeniu do 

protokołu (załącznik nr 5). 

 

Do punktu 9  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Przebudowa z rozbudową 

drogi powiatowej Nr 1424B Karczmisko - Czarna Wieś Kościelna". 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Bogusława Wojtulewicz.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. „Przebudowa z rozbudową drogi 

powiatowej Nr 1424B Karczmisko - Czarna Wieś Kościelna". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie przedsięwzięcia pn. 

„Przebudowa z rozbudową drogi powiatowej Nr 1424B Karczmisko - Czarna Wieś Kościelna" - 

uchwała Nr VII/48/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 6). 

 

Do punktu 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Bogusława Wojtulewicz.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

W toku dyskusji, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady 

zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Paulina Miłkowska, Paweł Mróz, Edyta 

Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil Tomaszewski, 

Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Justyna Matuszewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości - uchwała Nr VII/49/24 w załączeniu do protokołu 

(załącznik nr 7). 

 

Do punktu 11  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Stowarzyszeniem Białostockiego Obszaru 

Funkcjonalnego – Liderem, a Partnerami, tj. Miastem Białystok, Gminą Choroszcz, Gminą 

Czarna Białostocka, Gminą Dobrzyniewo Duże, Gminą Juchnowiec Kościelny, Gminą Łapy, 

Gminą Supraśl, Gminą Turośń Kościelna, Gminą Wasilków, Gminą Zabłudów oraz 

Białostocką Fundacja Kształcenia Kadr na rzecz realizacji projektu „Zintegrowany Program 

Rozwoju Talentów i Kompetencji Kluczowych w Przedszkolach BOF". 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy Monika Rymarska.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  



Strona 15 z 29 

 

W toku dyskusji, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady 

zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Stowarzyszeniem Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego – 

Liderem, a Partnerami, tj. Miastem Białystok, Gminą Choroszcz, Gminą Czarna Białostocka, 

Gminą Dobrzyniewo Duże, Gminą Juchnowiec Kościelny, Gminą Łapy, Gminą Supraśl, Gminą 

Turośń Kościelna, Gminą Wasilków, Gminą Zabłudów oraz Białostocką Fundacja Kształcenia 

Kadr na rzecz realizacji projektu „Zintegrowany Program Rozwoju Talentów i Kompetencji 

Kluczowych w Przedszkolach BOF". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Stowarzyszeniem 

Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego – Liderem, a Partnerami, tj. Miastem Białystok, Gminą 

Choroszcz, Gminą Czarna Białostocka, Gminą Dobrzyniewo Duże, Gminą Juchnowiec 

Kościelny, Gminą Łapy, Gminą Supraśl, Gminą Turośń Kościelna, Gminą Wasilków, Gminą 

Zabłudów oraz Białostocką Fundacja Kształcenia Kadr na rzecz realizacji projektu 

„Zintegrowany Program Rozwoju Talentów i Kompetencji Kluczowych w Przedszkolach BOF" - 

uchwała Nr VII/50/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 8). 
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Do punktu 12  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt 

dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Czarna Białostocka. 

Projekt uchwały omówili: Dyrektor Żłobka Samorządowego w Czarnej Białostockiej - Anna 

Bukalska oraz Burmistrz Jacek Chrulski.   

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

W toku dyskusji, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady 

zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 

utworzonym przez Gminę Czarna Białostocka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Czarna Białostocka - 

uchwała Nr VII/51/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 9). 
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Do punktu 13  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu 

lokali użytkowych, znajdujących się w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej,  

o kolejne 7 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Projekt uchwały omówiła Agata Onoszko – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego w Urzędzie Miejskim w Czarnej Białostockiej. 

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia umowy najmu lokali 

użytkowych, znajdujących się w budynku przy ul. Torowej 1 w Czarnej Białostockiej, o kolejne 

7 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 
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W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

przedłużenia umowy najmu lokali użytkowych, znajdujących się w budynku przy ul. Torowej 1 

w Czarnej Białostockiej, o kolejne 7 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia 

umowy - uchwała Nr VII/52/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 10). 

 

Do punktu 14  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia  

28 sierpnia 2024 r. o podjęcie pilnej inicjatywy uchwałodawczej w sprawie obniżenia na  

2024 rok oraz 2025 rok stawek podatku od środków transportowych. 

Projekt uchwały omówiła radna Paulina Miłkowska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła dyskusję. W dyskusji uczestniczyli 

Radni i Mieszkańcy, w tym Wnioskodawcy petycji.  

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2024 

r. o podjęcie pilnej inicjatywy uchwałodawczej w sprawie obniżenia na 2024 rok oraz 2025 rok 

stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Wierciński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 28 sierpnia 2024 r. o podjęcie pilnej inicjatywy uchwałodawczej  

w sprawie obniżenia na 2024 rok oraz 2025 rok stawek podatku od środków transportowych - 

uchwała Nr VII/53/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 11). 

Petycja Mieszkańców Czarnej Białostockiej, z dnia 28 sierpnia 2024 r. o podjęcie pilnej 

inicjatywy uchwałodawczej w sprawie obniżenia na 2024 rok oraz 2025 rok stawek podatku od 

środków transportowych oraz pełna dokumentacja w sprawie, w załączeniu do protokołu 

(załącznik nr 12). 

 

Do punktu 15  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia  

10 września 2024 r. w sprawie podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie 

gminy ośrodków dla imigrantów i podjęcia w tym zakresie uchwały. 

Projekt uchwały omówiła radna Paulina Miłkowska – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 

2024 r. w sprawie podjęcia przeciwdziałań w przypadku tworzenia na terenie gminy ośrodków 

dla imigrantów i podjęcia w tym zakresie uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 2024 r. w sprawie podjęcia przeciwdziałań w przypadku 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów i podjęcia w tym zakresie uchwały - 

uchwała Nr VII/54/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 13). 

Petycja Mieszkańca Białegostoku, z dnia 10 września 2024 r. w sprawie podjęcia przeciwdziałań 

w przypadku tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów i podjęcia w tym zakresie 

uchwały oraz pełna dokumentacja w sprawie, w załączeniu do protokołu (załącznik nr 14). 

 

Do punktu 16  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Czarna Białostocka i nadania jej statutu. 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza - Agnieszka Dyda.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  
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Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Czarna Białostocka i nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Gminy Czarna 

Białostocka i nadania jej statutu - uchwała Nr VII/55/24 w załączeniu do protokołu (załącznik  

nr 15). 

 

Do punktu 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +” określenia zakresu działania oraz kryterium 

uczestnictwa Seniorów. 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Burmistrza - Agnieszka Dyda.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  



Strona 22 z 29 

 

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

w sprawie utworzenia Klubu „Senior +” określenia zakresu działania oraz kryterium uczestnictwa 

Seniorów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +” określenia 

zakresu działania oraz kryterium uczestnictwa Seniorów - uchwała Nr VII/56/24 w załączeniu do 

protokołu (załącznik nr 16). 

 

Do punktu 18  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czarna Białostocka. 

Projekt uchwały omówiła Radna Urszula Taudul – Przewodnicząca Rady.  
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Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych  

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze  

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czarna Białostocka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia tygodniowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta 

Nauczyciela oraz zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Czarna 

Białostocka - uchwała Nr VII/57/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 17). 
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Do punktu 19  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Projekt uchwały omówiła Radna Urszula Taudul – Przewodnicząca Rady.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 



Strona 25 z 29 

 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości - uchwała 

Nr VII/58/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 18). 

 

Do punktu 20  

Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia pomiędzy Instytutem Rozwoju Gospodarczego – Liderem a Partnerem Gminą 

Czarna Białostocka, na rzecz przygotowania i realizacji projektu „Edukacja bez barier". 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Bogusława Wojtulewicz.  

Projekt ten szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, tj.: Komisji 

Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Rolnictwa w dniu 1 października 2024 r. oraz Komisji 

ds. Komunalnych, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska w dniu 2 października 2024 r.  

Opinie do omawianego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący tych Komisji.  

Obie Komisje zaopiniowały go pozytywnie.  

Przed podjęciem uchwały Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków do projektu uchwały nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

pomiędzy Instytutem Rozwoju Gospodarczego – Liderem a Partnerem Gminą Czarna 

Białostocka, na rzecz przygotowania i realizacji projektu „Edukacja bez barier". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Instytutem Rozwoju Gospodarczego – 

Liderem a Partnerem Gminą Czarna Białostocka, na rzecz przygotowania i realizacji projektu 

„Edukacja bez barier" - uchwała Nr VII/59/24 w załączeniu do protokołu (załącznik nr 19). 

 

Do punktu 21  

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej na temat przyjętych w 2024 roku oświadczeń 

majątkowych. 

Rada Miejska zapoznała się z informacją przedstawioną przez radną Urszulę Taudul - 

Przewodniczącą Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej o oświadczeniach majątkowych, które 

przyjęła od Radnych w bieżącym roku. Oświadczenia majątkowe, w 2024 roku złożyli wszyscy 

zobowiązani do tego Radni. Złożyli je w trzech ustawowych terminach, tj.: 

 w związku z upływem VIII kadencji Rady Miejskiej – złożyli wszyscy Radni poprzedniej 

kadencji Rady Miejskiej; 

 oświadczenia majątkowe za 2023 rok – złożyli wszyscy Radni poprzedniej kadencji; 

 pierwsze oświadczenie majątkowe w nowej IX kadencji – złożyli wszyscy Radni nowej  

IX kadencji. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono.  

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu (załącznik nr 20). 

 

Do punktu 22  

Informacja Burmistrza Czarnej Białostockiej na temat przyjętych w 2024 roku oświadczeń 

majątkowych. 

Pan Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej przedstawił informację na temat 

oświadczeń majątkowych, które przyjął w roku 2024, od osób pełniących funkcje publiczne, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz pracowników wydających decyzje 

administracyjne w imieniu burmistrza.  

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono.  

Informacja powyższa stanowi załącznik do protokołu (załącznik nr 21). 
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Do punktu 23  

Sprawy różne (wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele Radnych). 

Rada Miejska rozpatrzyła prośbę Sołtysa i Rady Sołeckiej sołectwa Brzozówka Ziemiańska  

z dnia 10 lipca 2024 r. o wykonanie dokumentacji projektowej i budowę świetlicy wiejskiej  

we wsi Brzozówka Ziemiańska.  

Wniosek, zgodnie z § 67a ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy, przekazano Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, by przeprowadziła postępowanie wyjaśniające.  

O zreferowanie sprawy Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą tej Komisji, radną 

Paulinę Miłkowską. 

Po wysłuchaniu sprawozdania Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.  

Pytań, uwag i wniosków nie było, więc Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenie 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: Rada Miejska w Czarnej Białostockiej akceptuje ustalenia Komisji 

Skarg, Wniosków  i Petycji z dnia 16 września 2024 r. w sprawie rozpatrzenia prośby Sołtysa  

i Rady Sołeckiej sołectwa Brzozówka Ziemiańska z dnia 10 lipca 2024 r. o wykonanie 

dokumentacji projektowej i budowę świetlicy wiejskiej we wsi Brzozówka Ziemiańska i uznaje 

prośbę za zasadną, do wykonania w przyszłości (ale nawet nie w 2026 roku). Gmina obecnie ma 

rozpoczęte inwestycje, które trzeba zakończyć. Sołectwo ma niewielu zameldowanych 

mieszkańców, więc uzasadnionym jest by Gmina w pierwszej kolejności wykonała zadania, które 

będą służyły większej liczbie mieszkańców. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Eugeniusz Ciuruk, Elżbieta Glińska, Dawid Ibrahim, Justyna Matuszewska, Paulina Miłkowska, 

Paweł Mróz, Edyta Piekunko, Karol Szydłowski, Bronisław Szymański, Urszula Taudul, Kamil 

Tomaszewski, Wojciech Wierciński, Ewa Zglejszewska, Adrian Zubielik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 
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Anna Antonina Jagielska 

W oparciu o wyniki głosowania stwierdza się, iż Rada Miejska w Czarnej Białostockiej 

zaakceptowała ustalenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej sołectwa Brzozówka Ziemiańska z dnia 10 lipca 2024 r.  

o wykonanie dokumentacji projektowej i budowę świetlicy wiejskiej we wsi Brzozówka 

Ziemiańska oraz szczegółowa dokumentacja w sprawie, w załączeniu do protokołu (załącznik  

nr 22). 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rada Miejska otrzymała protokół Komisji Rewizyjnej 

z dnia 26 września 2024 r. z kontroli w Szkole Podstawowej w Czarnej Wsi Kościelnej  

w zakresie realizacji zajęć pozalekcyjnych oraz prowadzonego w szkole dożywiania dzieci. 

Kontrola przeprowadzona była na podstawie przyjętego przez Radę Miejską planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2024 rok. Sprawozdanie z tej kontroli, wraz z wnioskami pokontrolnymi, 

przedstawił Przewodniczący Komisji, radny Kamil Tomaszewski. 

Po wysłuchaniu sprawozdania i wniosków, Przewodnicząca Rady umożliwiła Radnym dyskusję.  

W dyskusji, uczestniczyli Radni i Burmistrz Czarnej Białostockiej. Dyskutowano na temat 

możliwości zwiększenia etatów w kuchni szkolnej oraz ewentualnego wpływu oferowanych  

w szkole zajęć płatnych na godziny odjazdu autobusu szkolnego.  

Rada Miejska uwag i wniosków do protokołu i przeprowadzonej kontroli nie zgłosiła.  

Kopia protokołu nr 3/24 Komisji Rewizyjnej z dnia 26 września 2024 r. w załączeniu  

do niniejszego protokołu (załącznik nr 23). 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o korespondencji, jaka wpłynęła do Rady Miejskiej  

w okresie od ostatniej sesji Rady: 

1. Petycja Przedsiębiorców w sprawie obniżenia podatku od środków transportowych na 2025 

rok.  

Petycja, zgodnie z § 67a ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy została przekazana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

W dniu sesji Rada Miejska otrzymała jeszcze raz tę samą petycję, ale tym razem podpisaną 

przez większą liczbę przedsiębiorców. Pismo zostanie przekazane do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
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2. Prośba Rady Gminy Kłodzko o wsparcie finansowe i materialne dla mieszkańców tej gminy, 

którzy ucierpieli w powodzi – pismo z dnia 17 września br. 

Zostało przekazane Radnym pocztą email. 

3. W dniu 26 września do Rady Miejskiej wpłynęła prośba Stowarzyszenia „Kocie Ranczo” 

(pismo z dnia 25 września 2024 r.) „o zabezpieczenie środków finansowych w nowym 

budżecie miasta Czarna Białostocka na rok 2025, w ramach opieki nad zwierzętami,  

na potrzeby zatrudnienia pracownika na pół etatu (80 godzin miesięcznie), do prac 

porządkowych oraz bieżącej opieki nad zwierzętami w Stowarzyszeniu Kocie Ranczo, lub 

oddelegowanie pracownika gminy do pomocy”. 

Pismo zostało przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Rada Miejska ustaliła delegację na uroczystości rocznicowe odzyskania przez Polskę 

niepodległości - 11 listopada.  

 

W dalszej części „spraw różnych” Burmistrz Jacek Chrulski poinformował Radnych i Sołtysów, 

iż kwoty funduszu sołeckiego, przysługującego na rok 2025, są niższe w stosunku do roku 2024 

r. ponieważ wynikają z przeliczeń związanych z dochodami bieżącymi gminy. Prosił by 

dementować  nieprawdziwe informacje z tym związane, a przekazywane na zebraniach wiejskich 

w sołectwach, jakoby powodem było niewłaściwe zarządzanie funduszami. 

 

Do punktu 24 

Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku dziennego obrad Przewodnicząca Rady zamknęła sesję dziękując 

uczestnikom za udział w obradach.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała Bożena Kucharewicz, Starszy inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej i informacji 

publicznej.  

Przewodnicząca Rady 

 

 

Urszula Taudul 


